
Zápis ze zasedání Komise Městského obvodu Pardubice VII 
 

Datum konání: 7. 9. 2023 

Přítomni: Sammon, Janeček, Vitoch, Mácal 

Omluven: Tauber  

 

1) Komise během léta obdržela několik podnětů od občanů ohledně údržby zeleně. Občané si 

stěžují zejména na zaplevelené chodníky a neposekanou zeleň v okolí chodníků – konkrétně 

v Rosicích – Krétě a v Trnové. 

2) Komise by ráda upozornila na stále se zhoršující stav stezky, která vede lesem z Rosic do 

Semtína (okolo Jarého je stezka zarostlá plevelem, až je téměř neprůjezdná). To samé platí i o 

úseku stezky Semtín – Doubravice. 


